

FOREVERGREEN
BULLETIN



TO: All Occupants of the Sun Life Financial Centre
FROM: Property Management
DATE: March 12, 2018

Switch off for Earth Hour

At 8:30pm on Saturday, March 24th 2018, millions of people across the globe will take part in a global 'Lights Out' event and switch off the lights of homes and businesses for one hour – Earth Hour.

This Earth Hour, shine a light on climate action!

Earth Hour is the largest grassroots movement for the environment in history – and once again, Bentall Kennedy is demonstrating our commitment to reducing the environmental footprint of the properties we manage by shutting off all non-essential lights in the building.

By taking part in this global "Lights Out" event, we will be acknowledging our commitment to #Connect2Earth this Earth Hour.

Be assured that all power systems and life safety and security systems will remain fully operational.

For more information visit www.earthhour.org.

If you have any questions or concerns please contact the us at the Property Management Office.

Yours truly,

Lori Anne Sauvé-Keefe
PROPERTY MANAGER



À : Tous les occupants du Centre Financière Sun Life
EXPÉDITEUR : Gestion immobilière
DATE : le 12 mars 2018

Éteignez pour l'heure de la Terre

À 20 h 30, le samedi 24 mars 2018, des millions de personnes à travers le monde participeront à un événement mondial, « Lumières éteintes », et éteindront les lumières des foyers et des entreprises pendant une heure - Une heure pour la Terre.

Cette heure de la Terre, mettez l'action climatique en lumière!

L'heure de la Terre est le plus grand mouvement populaire pour l'environnement de l'histoire - et Bentall Kennedy démontre, une fois de plus, son engagement à réduire l'empreinte environnementale des propriétés que nous gérons en éteignant toutes les lumières non-essentiels du bâtiment.

En prenant part à cet événement mondial « Lumières éteintes », nous soulignerons notre engagement grâce à #Connect2Earth cette heure de la Terre.

Soyez assurés que tous les systèmes d'alimentation et les systèmes de sécurité et de sécurité des personnes resteront pleinement opérationnels.

Pour de plus amples renseignements, veuillez visiter le site Web www.earthhour.org.

Si vous avez des questions ou des préoccupations, veuillez communiquer avec nous au Bureau de gestion.

Cordiales salutations,

Lori Anne Sauvé-Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER